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Onderwerp : Da Vinci naar oude plek JTC 

Toelichting:  
Het artikel http://bit.ly/x2Z0Nu zou bij betrokkenen zomaar het gevoel kunnen geven 
dat het Da Vinci de afgedankte school van het JTC mag betrekken. De Nieuwe 
Democraten kunnen zich bij dat gevoel wel iets voorstellen. Immers de doelgroep 
van het JTC onderwijs krijgen een spiksplinternieuwe school met het mooiste, het 
beste en het nieuwste op onderwijsgebied.  
 
Vanzelfsprekend dat de Nieuwe Democraten het JTC zo’n nieuwe school van harte 
gunnen. Tegelijkertijd gunnen wij dat de doelgroep van het Da Vinci College 
evenzeer en misschien nog wel meer. Vooral omdat het een bijzondere en kwetsbare 
doelgroep is die ook optimaal onderwijs verdient om de best mogelijke toekomst te 
krijgen die mogelijk is. Juist in een samenleving als Roosendaal.  
 
Uiteraard moet dat ook gelden voor de doelgroep van De Sponder die evenzeer de 
best mogelijke school en onderwijs verdient. De onderwijscarrousel krijgt plotseling 
weer een hele eigen dynamiek. De al jarenlang voortslepende discussie over de 
onderwijshuisvesting, dalende leerlingenaantallen, leegkomende gebouwen 
enzovoorts vergt alle bestuurlijke en politieke daadkracht. Wegkijken is verboden! 
 
Terug naar de huisvesting van het Da Vinci College. Vandaag komt het college met 
de definitieve bevestiging dat de veelgeprezen symbiose met de school en een 
bestuurscentrum plotseling geen enkele betekenis meer heeft. Merkwaardig, maar 
goed. De contextrijke omgeving aan het JTC bestaat uit een kruispunt van 
snelwegen omgeven door een normale woonwijk en een enkel kantoorgebouw. Maar 
als de school ermee akkoord gaat en overtuigd is dat het past bij het vernieuwende 
onderwijsconcept dan kunnen de Nieuwe Democraten hierover slechts zwijgen 
natuurlijk.  
 
 
 
 



Wel blijft er een spannende vraag hangen en dat is of en onder welke voorwaarden 
de school vrij is om te kiezen voor volledige nieuwbouw of dat zij gedwongen wordt 
om een deel van het oude JTC te behouden en daar vervolgens om heen moet gaan 
ontwikkelen en bouwen. 
 
 

Vragen: 
1. Mag het Da Vinci College binnen de gestelde financiële kaders voor 

gedeeltelijke renovatie en gedeeltelijke nieuwbouw besluiten om te kiezen 
voor 100% nieuwbouw om optimaal te kunnen werken aan het gewenste 
vernieuwende onderwijsconcept en tegelijkertijd grote voordelen te hebben op 
het gebied van tijd, geld en kwaliteit bij het ontwerp, aanbesteding en bouw, 
waarom? 
 

2. Klopt het dat het prijsverschil tussen gedeeltelijke renovatie en gedeeltelijke 
nieuw en volledige nieuwbouw slechts een bedrag is in de orde van grootte € 
100,00 per m2 en over welke totaal bedrag hebben we het dan? Zijn er nog 
andere financiële voor- of nadelen, welke? 
 

Ondertekening, 
Ton Schijvenaars, namens de fractie Nieuwe Democraten 

 


